

Protokoll från styrelsemöte 38_21-07

Tillgänglighetssakkunnigas Riksförening, TILRF

Fredag 2021-08-20 kl. 13.00-14.30

Närvarande

x	Elisabeth Lundgren	Advantum Arkitekter AB	elisabeth.lundgren@advantumarkitekter.se 0704-95 57 60	ELLU
x	Monika Albertsson	Sweco Architects AB	monika.albertsson@sweco.se 076-81 99 911	MOAL
x	Edita Hasanagic	ÅWL Arkitekter AB	edita.hasanagic@awlark.se 076-785 82 68	EDHA
x	Karin Gärdenäs	KARLA arkitekter AB	karin@karla-ark.se 070-590 34 64	KAGÄ
x	Jenny Afvander	Hedström & Taube	jenny.afvander@htprojekt.se 070-651 13 60	JEAF
-	Per Jameson	JamesON AB	per@jameson.se 070-839 21 80	PEJA
x	Jenny Askåsen	Västfastigheter	Jenny.askasen@gmail.com 076-882 08 02	JEAS
x	Isabel Huszar	Sweco Architects AB	isabelhuszar@gmail.com 070-646 84 02	ISHU
x	Jenny Nilsson	Bjerking AB	jenny.nilsson@bjerking.se 070-632 91 00	JENI

A Mötets öppnande

- A1 Elisabeth Lundgren, ordförande hälsar välkommen och öppnar mötet
- A2 Isabel Huszar och Karin Gärdenäs utses att justera protokollet
- A3 Dagordningen godkänns med tillägg av punkten: förberedelser inför medlemsmöte
- A4 Föregående protokoll läggs till handlingarna
- A5

B Administration

- B1 Bank
Kontosaldo 253 929 kronor
- B2 Övrig ekonomi
- B3 Hemsidan
Mailnotiser om nya foruminlägg visar nu vilket forum som avses.
Elisabeth Lundgren tar reda på vad det skulle kosta att bygga om hemsidan för att möjliggöra att bifoga filer i massmail.
- B4 LinkedIn
Monika Albertsson har delat blogginlägg från Sveriges Arkitekter angående elcentraler.

C Medlemshantering

- C1 TILRF har 130 betalande medlemmar, 144 personer har ansökt om medlemskap.
- C2

D Föreningens engagemang	
D1	<p><u>Aktuella ärenden</u> Lägesrapport från Per Jameson (flyttas fram till kommande möte).</p> <ul style="list-style-type: none"> • Zoom-möte med Frida Jorup, ansvarig för tillgänglighet på Boverket om tillgängliga elcentraler. • Övriga angelägna frågor vi bör lyfta inför nya utformningen av BBR kap 3 <p>TILRF stödjer Mai Almén i överklagandet gentemot Mark- och miljödomstolens dom gällande att krav på tillgängligt placerat elskåp skall ses som särkrav och därmed ej gälla.</p>
D2	<p><u>Remissvar</u> Synpunkter på remiss MFD utkast till skriften "Att tillgängliggöra lokaler, inredning och utrustning". Samtliga styrelsemedlemmar förbereder sig individuellt. Fredagen den 10 september kl. 10.30-12.00 går styrelsen tillsammans igenom kommentarer och förändringsförslag. Isabel Huszar och Jenny Askåsen sammanställer framkomna kommentarer och förslag. Karin Gärdenäs skickar sammanställningen till MFD senast den 16 september.</p>
D3	<u>Publiceringar</u>
D4	<p><u>Aktiviteter</u> Lägesrapport från Jenny Afvander angående planering för studieresa till Danmark i april. Jenny har tagit fram ett utkast med agenda för studieresan till styrelsen att ge återkoppling på.</p> <p>Planering inför medlemsmöte 22 sep. Mai Almén har bjudits in för att hålla en presentation. Monika sammanställer en presentation av Mai samt de ämne hon kommer att prata om. Medlemmarna informeras om möjligheten att ställa frågor till Mai. Edita skickar ut informationen till medlemmarna.</p> <p>Monika lägger upp länkar till Mark och miljödomstolens dom gällande att krav på tillgängligt placerat elskåp skall ses som särkrav.</p>
D5	
E Övriga frågor	
E1	
E2	
F Mötets avslutande	
F1	Mötet avslutas
F2	

G Kommande möten			
	Dag	Tid	Plats
Styrelsemöte	24 sep	13.00-14.30	Teams-möte. Länk i mail med dagordning.
Styrelsemöte	22 okt	13.00-14.30	Teams-möte. Länk i mail med dagordning.
Styrelsemöte	19 nov	13.00-14.30	Teams-möte. Länk i mail med dagordning.
Styrelsemöte	17 dec	13.00-14.30	Teams-möte. Länk i mail med dagordning.

Vid protokollet 2021-08-029

Justeras



Jenny Askåsen



Isabel Huszar



Karin Gårdenäs